
Klub
odbornikov
o proračunu

Šišenski odborniki so na svojem zadnjem
klubu razpravljali o težki situaciji, katera je
nastopila zaradi pomanjkanja sredstev v ob-
činskem proračunu. Kljub temu, da so lani
dohodki zelo ugodno pritekali v občinski pro-
račun in so bila v letošnji proračun preneše-
na zelo visoka sredstva, so bili odborniki po-
stavljeni pred dejstvo, da za vse zahteve upo-
rabnikov proračuna ni dovolj denarja. Težak
položaj so povzročile predvsem anuitete za
vedno večje investicije v šolske objekte in
ustanove otroškega varstva.

Zaradi nastalega položaja so se odločili, da
znižajo nekatere postavke v letošnjem prora-
čunu tako, da bi pridobili sredstva, ki so po-
trebna drugje. V ta namen so predlagali zni-
žanje obveznosti za leto 1970, katero je dolž-
na občina poravnati splošnemu gradbenemu
podjetju Grosuplje za prizidek pri gimnaziji
Šentvid in sicer za 100 milijonov tako, da bi
ta obveznost znašala letos 322 milijonov sta-
rih dinarjev. Pridobljena sredstva pa bi raz-
poredili po drugih postavkah proračuna in
sicer: 60 milijonov za krajevne skupnosti v
namene vzdrževanja domov, 2 milijona za
Mladinski klub v Zgornji šiški, 3 milijone za
Mladinski klub v Medvodah, 8 milijonov za
rekreacijski center Mostec, 2 milijona pa za
kulturno dejavnost. Preostalih 30 milijonov
pa so razporedili v postavko: tekoče rezerve
za nepredvidene stroške, ki bi lahko nastali
tekom leta.

Sedanja situacija v občinskem proračunu
ni rožnata. Prav zaradi tega so sprejeli od-
borniki stališče, da bo potrebno v prihodnje
še bolj paziti na to, kako se opravljajo inve-
sticije z občinskimi sredstvi. Odborniki so
menili, da bi marsikje lahko privarčevali več
sredstev, če bi bolj stalno spremljali, kako se
izvajajo dela na posameznih investicijskih ob-
jektih.


